
Från: Londono Annika  
Skickat: den 27 januari 2015 19:01 
Till: 'Vera Torell' 
Ämne: SV: Ramp och inomhushall till Nacka hundungdom 
 
Hej Vera, 
Tack för ditt mejl. Vi tar tag i frågan och samlar ihop lite underlag med hjälp av lokalenheten, så att 
fritidsnämnden kan ta beslut i frågan. Det skulle tidigast kunna behandlas i nämnd i mitten av mars, 
men vi kan väl hålla kontakten kring förslagen tills dess. 
 
Vänlig hälsning, 
Annika 
 
Annika Londono 
Tf Enhetschef 
Nacka kommun, kultur‐ och fritidsenheten ___________________________________________ 
TEL DIR 087189132 
MOBIL 0704319132 
TEL 087188000 
BESÖK Nacka stadshus, Granitvägen 15 
POST Nacka kommun, 13181 Nacka 
FAKTURA Nacka kommun, Ansvar 26000, Box 50546, 202 50 Malmö E‐POST 
annika.londono@nacka.se WEBB www.nacka.se www.facebook.com/Nackakommun 
 
 
 
‐‐‐‐‐Ursprungligt meddelande‐‐‐‐‐ 
Från: Vera Torell [mailto:vera.torell@gmail.com] 
Skickat: den 11 januari 2015 22:29 
Till: Londono Annika 
Ämne: Ramp och inomhushall till Nacka hundungdom 
 
Hejsan!  
 
Jag heter Vera Torell och kommer från Nacka hundungdom. Vi träffades på föreningshelgen och du 
sa att jag skulle maila dig angående att vi vill ha en ramp upp till vår klubbstuga och en inomhushall. 
Eftersom vi vill vara en öppen klubb där alla är välkomna så vill vi ha en ramp upp till vår klubbstuga, 
annars kan inte personer med funktionsnedsättning komma in i vår klubbstuga. Sen skulle vi även 
jättegärna vilja ha en inomhushall för att kunna bedriva vår verksamhet bättre under vinterhalvåret. 
Eftersom vintern blir väldigt kall är det svårt för oss att hålla kurser och träffar utomhus under en 
längre tid. Det är svårt att bedriva seriös och motiverande träning i massa minusgrader. Detta leder 
till att vi tappar medlemmar under vinterhalvåret, vilket vi som en förening förlorar mycket på. 
 
Mvh Vera Torell från styrelsen i Nacka hundungdom  
 
 
 


